

Title (en)

IMPROVEMENTS IN OR RELATING TO A DEVICE IN LAMPHOLDERS.

Title (de)

VORRICHTUNG IN LAMPENTRÄGERN.

Title (fr)

AMELIORATIONS APPORTEES A UN DISPOSITIF SITUE DANS UN SUPPORT DE LAMPE ET RELATIVES A CELUI-CI.

Publication

EP 0350492 A1 19900117 (EN)

Application

EP 88903442 A 19880406

Priority

SE 8701449 A 19870406

Abstract (en)

[origin: WO8808103A1] The invention relates to improvements in or relating to a device in a lampholder (1) including a fastening member (2) for fixing the lampholder to a lamp foot, attachment plate or the like, means (3) for retaining a lampholder part (4) to the fastening member (2) and a cord retainer (5) for positionally fixing an electric cord (6) taken to the lampholder (1). The fastening member comprises a fastening plate (2) which, from one side (7) facing away from the side (8) carrying the lampholder part (4) thrusts out a predetermined distance at least two mutually reciprocably movable elongate tongue elements (9) at predetermined mutual spacing, between and along which the cord (6) extends into the lampholder (1), a cap (10) being thrustable over said elements (9) for clamping them against the cord (6), thereby forming a cord retainer for secure positional fixation of the cord (6) to the lampholder (1).

Abstract (fr)

Améliorations apportées à un dispositif situé dans un support de lampe (1) et relatives à celui-ci comprenant un élément de fixation (2) permettant de fixer le support de lampe à un pied de lampe, une plaque de fixation (3) ou analogue destinée à retenir une partie (4) de support de lampe à l'élément de fixation (2), et un serre-câble (5) destiné à maintenir en position un câble électrique (6) relié au support de lampe (1). L'élément de fixation comprend une plaque de fixation (2) qui, à partir d'un côté (7) tourné à l'opposé du côté (8) portant la partie (4) de support de lampe, présente vers l'extérieur et sur une distance prédéterminée au moins deux éléments (9) de languette allongés, mobiles réciproquement, entre lesquels et le long desquels le câble (6) s'étend dans le support de lampe (1). Un couvercle (10) peut être appliqué sur lesdits éléments (9) afin de les serrer contre le câble (6), retenant ainsi celui-ci et servant de serre-câble pour fixer le câble (6) au support de lampe (1).

IPC 1-7

F21V 19/00; H01R 33/00

IPC 8 full level

F21V 19/00 (2006.01); **F21V 27/02** (2006.01); **H01R 33/00** (2006.01); **H01R 33/05** (2006.01); **H01R 33/09** (2006.01); **H01R 13/506** (2006.01)

CPC (source: EP)

F21V 19/006 (2013.01); **F21V 27/02** (2013.01); **H01R 33/05** (2013.01); **H01R 13/506** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8808103A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8808103 A1 19881020; AT E93037 T1 19930815; DE 3883229 D1 19930916; DE 3883229 T2 19940414; DK 485289 A 19891205; DK 485289 D0 19891003; EP 0350492 A1 19900117; EP 0350492 B1 19930811; FI 894741 A0 19891005; FI 894741 A 19891005; FI 90689 B 19931130; FI 90689 C 19940310; JP H02502952 A 19900913; SE 456768 B 19881031; SE 8701449 D0 19870406

DOCDB simple family (application)

SE 8800168 W 19880406; AT 88903442 T 19880406; DE 3883229 T 19880406; DK 485289 A 19891003; EP 88903442 A 19880406; FI 894741 A 19891005; JP 50336388 A 19880406; SE 8701449 A 19870406